

醫務管理研究所碩士班

110 學年度

最低修業年限	一年
應修學分數	38 學分
應修（應選）課程及符合畢業資格之修課相關規定	<ol style="list-style-type: none"> 1. 碩士班修業期限以一至四年為限。 2. 碩士班研究生至少應修畢三十八學分，其中包含本所訂定之必修及必選修科目學分。 3. 碩士班研究生論文六個學分不含在三十八個應修學分之內。 4. 碩士班研究生於畢業前，須通過本所所務會議決議之英文能力門檻，或修習四學分英語相關課程成績及格者。 5. 碩士班研究生於畢業前，至少應修畢一門全英文課程。
備註	若有未盡之事宜，請見本所之修業辦法。

Institute of Hospital and Health Care Administration Master Program

Academic Year 2021

Mini. Term of Study	One Year
Minimum Credits	38 Credits
Curriculum and Regulations	<ol style="list-style-type: none"> 1. The duration of the master's course is limited to 1 to 4 years. 2. Graduate students of the Master's Program should have at least 38 credits, which include the required and elective courses as determined by this Institute. 3. Thesis study credits (6 credits) won't be counted for the total credits required for graduation. 4. Before graduation, graduate students of the Master Program are required to pass the English Proficiency Test as decided by the Council of the Institute, or to pass at least 4 credits taught in English course given. 5. Master's students should complete at least 1 full English course before graduation.
Annotations	If there are any incomplete matters, please refer to the Rules & Regulations of this institute.